
 
 

Vyhodnocení plánu 23  
 

Plán 23 obsahoval hned osm priorit, což je ve srovnání s předchozími roky více. Vyhodnocení 

dokumentu strategického plánování však bude jednodušší než obvykle, protože většinu bodů plánu 

se podařilo naplnit, anebo se podařilo nachystat k realizování v roce 2024. 

 

Formativní hodnocení 

V roce 2023 jsme nastoupili cestu k využití nástroje zvaného formativní hodnocení. Dnes už víme, 

že se shodujeme spíše na termínu formativní přístup, protože tento termín přesněji pojmenovává celkové 

snažení pedagoga o využití zpětné vazby pro žáky za účelem zvýšení jeho vnitřní motivace. Podpora 

formativního přístupu je pětiletý projekt a v roce 2023 došlo k jeho úspěšnému nastartování u první 

skupiny pedagogů. 

 

Investice do vzdělávání zaměstnanců 

Celkový objem schválených investic je 1,2 mil. Kč. Vzdělávání je naplánováno až do roku 2025 

a v roce 2023 se podařilo naplnit všechny předpokládané plány. 

 

Příprava na nové RVP 

MŠMT neustále posunuje nové RVP. Aktuálně není stanoven pevný termín ani nejsou známy 

alespoň základní obrysy. Víme však, že změny budou vycházet ze Strategie 2030+, což je dokument vlády, 

a my u nás ve škole vnímáme aktuální trendy a na změny se již teď proaktivně připravujeme. 

 

Dvě třídy 

Splněno. Dvě třídy se podařilo otevřít. 

 

Pokračování rekonstrukce 

Bohužel, tady nastaly finanční obtíže a k rekonstrukci oken nedošlo. Ředitel školy předpokládá, že 

potenciální nový termín vzejde z jednání s vedením města a bude záležet na příliš mnoha detailech, takže 

nelze teď předpovědět, kdy k výměně oken dojde. 

 

 

 

 

Polytechnické dílny 



Projekt Polytechnických dílen je nachystán a bude realizován mezi červencem a prosincem roku 

2024. V letních měsících budou zrealizovány stavební části projektu. V podzimních měsících dojde 

k realizaci nábytkových částí. 

 

Podpora školního klimatu 

Dotazníkové šetření Mapa školy proběhlo v únoru roku 2023. Veřejnost byla s výsledky šetření 

seznámena na Rodičovské kavárně v květnu téhož roku. Vedení školy získalo díky Mapě školy cenné 

informace jak o klimatu ve škole, tak rozdílnosti v nastavení některých vyučovacích předmětech a celkově 

projekt Mapa školy vyhodnotilo jako užitečný. Vzhledem k devítileté školní docházce se vedení školy 

rozhodlo, že Mapu školy zopakuje každé tři roky. Příští nás tedy bude čekat na jaře roku 2026. 

 

Hrdá škola 

Tento projekt se nadmíru povedl. Možnost zakoupit si oblečení či batohy s motivem naší školy 

využilo, dle informací od společnosti Schools United, neobvykle velké množství žáků. Je velmi potěšující 

vidět, že naši žáci i zaměstnanci jsou na naši školu opravdu hrdí a nosí oblečení nejen v době vyučování. 

Nabídku máme v plánu za rok zopakovat a následně vyhodnotíme, zda budeme možnost opakovat 

pravidelně, anebo zda se poptávka již vyčerpala. Uvidíme. 

 

 

Rok 2023 byl plný aktivního setkávání napříč komunitami žáků, učitelů, asistentů či rodičů. Když 

tento rok hodnotím z odstupu, tak si říkám, jak jsme to všechno mohli stihnout? Bude to asi tím, že mám 

v týmu šikovné lidi a díky tomu můžeme mnohé změny, které právě teď zakoušíme, realizovat v relativně 

krátkém časovém období. 

Děkuji, že jste si tento dokument přečetli, pro mne to znamená, že se zajímáte o školu a vše, co se 

kolem ní děje. Pokud byste měli nějaké podněty či nápady, jak bychom mohli cokoliv dělat lépe, nebojte 

se na mne kdykoliv obrátit. 

 

 

 

Mgr. Jiří Sehnal 

ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

 


